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Förbundsstyrelsen  
Internatsammanträde 1–2 juni 2023, Häringe Slott 
 

Närvarande:                                                                       Tjänstemän: 

Chaim Zlotnik, ordförande  Martin Karlgren, vid protokollet 
Urban Alsenmyr Jenny Måhlgren 
Patrik Andrén  Jonas Nordvall 
Gunilla Carlsson  Anna Norberg 
Peter Schulz  
Per Vult von Steyern   
Patricia De Palma, suppleant  
Isabel Brundin, suppleant 
Nathalie Wåhlin, suppleant 
  
Frånvarande: 
Carina Bergman, suppleant 
Ulrika Rebhan, suppleant 
Johanna Serrander, adjungerad Stud 
 
 

1. Sammanträdets öppnande  
 
Ordförande Chaim Zlotnik hälsar alla välkomna.  
 
Mötet öppnas.  

 
 

2. Utseende av sekreterare 
 

Beslut: Martin Karlgren utses att föra protokoll. 
 
 

3. Utseende av justerare 
 
Beslut: Per Vult von Steyern utses att jämte ordföranden justera protokollet.  
 
 

4. Fastställande av föredragningslista  
 

Större delen av internatmötet kommer att ske i workshop-form, enligt separat program som 
också det återfinns under denna punkt. I workshopen deltar även kansliets tjänstemän 
Jeanette Reinbrand och Lea Lobelius. 

 
Beslut: Föredragningslistan fastställs. 
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5. Föregående mötesprotokoll (konfidentiellt) 
 

 

6. Rapport från kursverksamheten 

 
Föreligger rapport från kursverksamheten.  
 
Jonas Nordvall rapporterar från kursverksamheten och berättar att det varit en bra 
försäljning under våren och att försäljningen för hösten ser bra ut så här långt. Fortsätter det 
så här bra så kan det bli rekord i försäljning. Det är främst kvinnor som går kurs. 
Verksamheten har vunnit lite mark i norra Sverige. Västra regionen som tidigare haft lite 
problem går nu bra. 
 
Det diskuteras om den uppskattning som tidigare varit i form av en blomsterbukett men på 
senare år till Tandläkare utan gränser i stället bör gå till odontologisk forskning (Sällskapet). 
Ett förslag på gåvokort håller på att tas fram och ska sedan förankras i fortbildningsrådet 
Isabelle redogör för att diplomkurser har olika nivåer för att ge ett smörgåsbord. Det 
utmärkande är att de ger ett diplom. 
 
 

7. Rapport från Tandläkartidningen 

 
Föreligger rapport från Tandläkartidningen.  
 
Anna Norberg berättar att redaktionen är fulltalig igen. De nordiska redaktionerna har haft 
möte på Island vilket var givande. En läsarundersökning pågår nu. Den innehåller fler frågor 
än vid tidigare undersökningar om de digitala kanalerna, dvs appen, nyhetsbrev och webben. 
Annonsläget ser bra ut. Det är ungefär samma nivå på annonsintäkter för print i år på fyra 
nummer som föregående år när det var fem nummer. Styrelsens beslut om färre nummer har 
varit lyckat då intäkter behålls medan kostnader minskat. 
 
Anna Norberg visar statistik över försäljningen. Styrelsen efterlyser statistik som visar 
ackumulerat utfall, samt analys av dippar i statistiken. Anna Norberg framför att det är för 
tidigt att dra slutsatser, men att en mer utförlig rapport kommer vid halvårsbokslutet. 
 
 

8. Kansliet och ordförande: rapport inkl. kalendarium  
 
Föreligger kanslirapport. 
 
Jenny Måhlgren redogör för att det varit klart mer medieutspel som handlar om tandvård 
senaste tiden än normalt. Känslan är att något kommer att hända. Några av mediefrågorna 
där förbundet måste vara förberedda kommer tas upp under internatet. Det finns en oro för 
att tandvård kommer att användas som symbolpolitik. 
 
Jenny Måhlgren redogör också för att förbundets kommunikationsstrategi i stor utsträckning 
vill visa på det som fungerar bra inom tandvården. Det ska vara attraktivt att bli tandläkare. 
Det är kontraproduktivt med alarmistiska budskap. Parallellt pågår självklart dialog med 
viktiga aktörer och beslutsfattare för att påpeka risker och negativa trender.  
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9. Ekonomi: Budgetdirektiv för 2024 (konfidentiellt)  
 
 

10. Organisation och framtid (konfidentiellt) 
 
 

11. Rapport CED General Meeting, 26-27 maj i Stockholm 
 
Chaim Zlotnik informerade om att CED innefattar tandläkare från EU, England, Norge och 
Albanien, och är en organisation som arbetar för EU. De tar fram policydokument i 
arbetsgrupper. Sverige är representerat av Hans Göransson i en arbetsgrupp. CED beslutade 
om en avgiftshöjning om 5% för att täcka kansliets kostnadsökning. 
 
Chaim Zlotnik redogör för en rapport från WHO om oral hälsa, där vi inte känner igen oss.  
 
Chaim Zlotnik framför att omdömet från andra delegater om genomförandet var ”best ever”.  
 
Jenny Måhlgren redogör för att det ser ut som att budgetramarna har hållits. 
 
Styrelsen tackar förbundets  personal för lyckat genomförande.  
 
 

12. Hedersutmärkelser och priser 2023 
 

Chaim Zlotnik redogör för vilka priser som är aktuella att dela ut och föreslagna namn. Beslut 

ska tas på nästa styrelsemöte ifall vi vill dela ut något pris under mellantidsinitiativet F23 

under Riksstämman i Umeå. De aktuella priserna är Gotthard Dahlén-medaljen, Sveriges 

Tandläkarförbunds 100-års fond samt Sveriges Tandläkarförbunds fond för 

tandhälsobefrämjande insatser. 

 

 

13. Balanslista FS-beslut (konfidentiellt) 
 

 

14. Remiss av betänkandet (SOU 2023:10) Tandvårdens stöd till våldsutsatta 
patienter 

 
Chaim Zlotnik föredrar att detta är första delen  i det uppdrag som Martin Färnsten fått om 
Tandvårdens stöd till våldsutsatta patienter. Svar på remissen ska komma in senast 29 
september.  
 
Styrelsen diskuterar och bland annat framför man att detta riskerar att bli en krånglig 
skrivbordsprodukt, att det måste finnas kostnadstäckning i hela processen för att det ska 
fungera, om regionerna får huvudansvaret kommer det bli problem för de som inte bedriver 
vuxentandvård och att det måste finnas tillgängliga behandlare.  
 

Beslut: Kansliet får i uppdrag att ta fram ett remissvar samt be Etikkommittén om synpunkter. 
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15. Rapport från ST-rådet den 12 maj 
 
Föreligger skriftlig rapport från Urban Alsenmyr, förbundets nya representant i ST-rådet. 
Urban Alsenmyr framför att några berörda punkter tas upp under morgondagens 
diskussionsblock om ST-tjänstgöring. 
 

Rapporten läggs till handlingarna och diskussionen fortsätter under morgondagen. 

 

 

16. Rapport från riksföreningarna 

 
Tjänstetandläkarna (TT) 
Ordförande Chaim Zlotnik rapporterar att löneöversynen i Tjänstetandläkarnas 
lokalavdelningar börjar bli klar. TT uttalar kritik både mot processen och nivåer. Chaim Zlotnik 
är oroad över att arbetsgivarna kör över arbetstagarna. Urban Alsenmyr framför att offentligt 
anställda i år får lägre löneökning än de privat anställda.  
 
Tandläkare – Egen Verksamhet (TEV)  
Ordförande Patrik Andrén framför att de har en diskussion med museinämnden som reagerat 
på de höjda medlemsavgifterna. Eventuellt kommer det komma en motion om 
medlemsavgifter för pensionärer.  
 
Studerandeföreningen (STUD) 
Ordföranden var inte närvarande. 
 
Riksföreningen för tandläkare inom Forskning, Utbildning och Specialisttandvård (SOL) 
Per Vult von Steyern framför att de haft ett möte för att konstituera en ny styrelse. Per Vult 
von Steyern har fått mandat att företräda SOL i frågor om organisationsöversynen.  

 
 

17. Rapport från Tandläkare-Sällskapet 

 
Per Vult von Steyern rapporterar från Svenska Tandläkare-Sällskapet och planeringen av 
Riksstämman i Umeå. Per framför att programmet kommit långt i planeringen och ser fram 
emot bra och spännande möten.  Sällskapet har ett avtal med Göteborg nästa år i samarbete 
med Föreningen Svensk Dentalhandel (FSD) om två år igen. VD för Stockholmsmässan har 
tagit kontakt om mässan år 2025. 
 
Per Vult von Steyern efterlyser förslag på namn för priser som ska delas ut. 
Stipendienämnden gör en specialsatsning med en satsning på Svenska Tandläkare-Sällskapets 
Odontologiska Riksstämmepris (300 tkr). 

 
 

18. NPO Tandvård 

 
Föreligger mötesprotokoll från NPO tandvård för kännedom. 

 
 Alla i styrelsen hade inte tagit del av handlingen.  
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Beslut: Rapporten bordläggs och tas upp vid nästa möte med förbundsstyrelsen.  
 

 

19. Övriga frågor 

 
Föreligger inga övriga frågor. 

 

 

20. Mötets avslutande 

 
Chaim Zlotnik tackar för ett bra möte och avslutar mötet.  

 
 
 Chaim Zlotnik     Vid protokollet 
 Ordförande 
 
 
 Justeras    Martin Karlgren 

 
  

Per Vult von Steyern 


